

Bestyrelsesmøde d. 7/6-2021

DAGSORDEN

1. Godkendelse og underskrivning af referater

AW: Havde glemt at printe referat, så underskrivning klares ved generalforsamlingen. Bortset fra det er referatet godkendt.

2. Velkommen til Mette

Kort præsentationsrunde.

3. Generalforsamling

a. Har vi styr på referater (også på hjemmeside)

CO: Alt er på hjemmesiden på nær fra sidste møde. Referat fra sidste møde er godkendt.

b. Dirigent

AW kontakter Lars Gylling, alternativt Jens Dalgaard.

c. Indkommende forslag (se nedenfor)

Vi gennemgik de to hidtil indkommende forslag. Bestyrelsen er som sådan ikke tilhænger af nogen af forslagene, men de skal selvfølgelig drøftes på generalforsamlingen.

d. Opstilling

Vi stiller stolene med tilpas mellemrum. Hvis der dukker mange op må vi spæde til med stole. JA har styr på lyd og projektor.

e. Spisning

Indtil videre få tilmeldinger. AW skriver i Facebook grupperne at man skal huske at melde sig til spisning. AW bestiller (rigeligt) smørrebrød.

f. Andet?

Vi mødes kl. 18 og stiller op. JA sørger for øl og vand.

Forslag omkring udskiftning af vejskilte skal præsenteres under pkt. 5.

4. Sankt Hans

Onsdag d. 23. juni. Vi afholder Sankt Hans. JA kontakter Peter og beder ham køre brændsel op. Kl. 18.30. Klaus laver snobrødsdej. Vi starter grill'ene til snobrødsbagning. Vi indkøber skumfiduser og kiks. Der indkøbes grill-pinde til skumfiduser. Vi mødes kl. 18. Der meldes ud på Facebook og skilt ved indkørsel til Teglmarken.

5. Grøn område dag

Vi forventer at afholde område dag i år. Den nye bestyrelse må arbejde videre med dato, planlægning osv.

6. Bordet rundt

a. Formanden (AW)

Henvendelse ang. chikaner på omfartsvejen for at dæmpe hastigheden. Bestyrelsen fortager sig ikke yderligere, men forslagsstiller kan selvfølgelig selv kontakte kommunen.

- b. Regnskab (JA)
JA gennemgik regnskab. Ikke noget specielt at bemærke.
 - c. Beboerhus (NS)
Køkken: CO har sendt tegninger til NS. CO og NS arbejder videre.
 - d. Kommunen (IJ)
Ift. hækbeplantning kan vi ikke dele området op og gøre forskel. Det vil kræve en ny lokalplan for området, og det vil kommunen ikke. Kommunen vil gerne være med til at slette §7. Den beskriver hvilke type hække, træer osv. der må være. Grundejerforeningen kan så selv skrive i ordensreglementet hvilke typer der tillades.
 - e. Web (CO)
Alle referater er på plads.
 - f. Grønt område (JT)
 - g. Næstformanden (KR)
KR har gang i byggetilladelser til de nye legeredskaber. KR kæmper med kommunen ift. tilladelser.
AW: Peter har fået ibrugtagningstilladelse til trampolinen nu.
7. Dato for næste møde
Bestemmes efter generalforsamling
8. Evt.
IJ: Problemer ift. skidt efter fejning for enden af vendepladser ved rækkehusene. AW gør Peter opmærksom på det når ny kontrakt underskrives.
JT vil gerne være bankoopråber.

Forslag fra Michael Skov Jensen (Teglmarken 101):

1) At vi følger moden, og ikke slår græsset på fælles arealerne før sensommeren. Dette til glæde for vores insekter.

Det gælder selvfølgelig ikke for legepladser og fodboldbaner etc. Og måske ikke den første meter ved grunde der støder op til fælles græsarealer.

Jeg ved ikke om den nu synlige o er kommunalt eller tilhører Teglmarken. Er det kommunes, synes jeg bestyrelse skal rette henvendelse til kommunen mhp fritagelse for græsslåning.

2) Snerydning - det slipper vi nok ikke for i fremtiden.

Jeg vil foreslå at feks ved rækkehusene, der rydder opsynsmanden et spor på fortovet og et spor på vejen - i stedet for som nu 2 spor på vejen, hvorefter vi selv skal rydde fortovet. Det kan måske også gælde andre steder.